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«Ανασχηματισμός»
και στις διαρκείς
επιτροπές της Βουλής
Του ΓΙΩΡΓΟΥ ΜΠΟΥΡΔΑΡΑ

Ως ταχύτατη υλοποίηση πρό-
σφατης πρωθυπουργικής ανα-
φοράς σχετικής με τη δημιουρ-
γία ενός καινούργιου σχήματος
λειτουργίας της «γαλάζιας» κοι-
νοβουλευτικής ομάδας παρου-
σιάζεται από πλευράς ηγεσίας
του κυβερνώντος κόμματος η
χθεσινή ανακοίνωση ορισμού
εκπροσώπων της Κ.Ο. της Ν.Δ.

στις διαρκείς επιτροπές της Βου-

λής , με τα σχόλια στο παρασκή-

νιο πάντως να κάνουν λόγο και
για κίνηση στην κατεύθυνση να

μαλακώσει η γκρίνια την οποία
πυροδότησε ιδιαιτέρως ο τελευ-
ταίος κυβερνητικός ανασχημα-
τισμός. Ενδεικτικό , ως προς τα
σχόλια αυτά, είναι πως μεταξύ
των ορισθέντων «εκπροσώπων»

είναι και βουλευτές που ανήκαν
στον κύκλο των ασκούντων κρι-
τική για επιμέρους κυβερνητικά
ζητήματα και υποθέσεις.

«Θέλω να δημιουργήσουμε
και ένα καινούργιο σχήμα , όπου
θα αναθέσω σε συναδέλφους

ρόλο συντονιστή στις έξι διαρ-
κείς επιτροπές, ώστε να μπορού-

με να οργανώσουμε καλύτερα
το νομοθετικό έργο σε επίπε-
δο επιτροπών. Και νομίζω ότι
αυτό το οποίο τελικά ζητούμε
όλοι είναι αυτές τις εσωτερικές
αναδιατάξεις να μπορούμε να
τις μεταφράσουμε σε πρακτικά

αποτελέσματα που θα τα νιώσει
ο πολίτης» , είχε πει σχετικά στη
συνεδρίαση της Κ.Ο. του κυβερ-
νώντος κόμματος ο πρωθυπουρ
γός, στις αρχές Απριλίου .

Μικρός «πρόεδρος»

Σύμφωνα με τηχθεσινή ανα-

κοίνωση , «ο εκπρόσωπος θα εί-
ναι αρμόδιος για τη συνολική
κοινοβουλευτική εκπροσώπηση

σε επίπεδο επιτροπής» – κάτι ,

δηλαδή , σαν μικρός «πρόεδρος»

της ολιγομελούς Κ.Ο. στο πλαίσιο

μιας κοινοβουλευτικής επιτρο-
πής . Παράλληλα , έγινε γνωστό
ότι «με βάση τον νέο τρόπο λει
τουργίας και με γενικό συντονι-
σμό του γενικού γραμματέα της
Κ.Ο. » , που είναι , ως γνωστόν , ο

Απ . Βεσυρόπουλος , ο «αναπλη-
ρωτής γραμματέας θα έχει την
οργανωτική ευθύνη για την κατ
λύτερη συλλογική λειτουργία
των μελών του κόμματος στην
επιτροπή» . Καθήκοντα αναπλη-

ρωτή γραμματέα ορίστηκε να
αναλάβει ο Βαγγέλης Λιάκος , ο

οποίος σε πρόσφατη συνέντευ-
ξή του (Mega) έλεγε μεταξύ άλ-
λων: «Μία από τις δουλειές μας
ως βουλευτές είναι να ελέγχουμε
το κυβερνητικό έργο» .

Πρώτος στη λίστα των βου-
λευτών που ανακοινώθηκε ότι
ορίζονται ως εκπρόσωποι του
κόμματος είναι ο Δημ . Καιρίδης
στην Επιτροπή Εθνικής Αμυνας

και Εξωτερικών Υποθέσεων . Ο

κ. Καιρίδης στη συνεδρίαση της
Κ.Ο. έκανε παρέμβαση σχετικά
και με την ανάγκη διασφάλισης
του αδιάβλητου της καταμέτρη
σης της σταυροδοσίας και ενί-
σχυσης της αξιοπιστίας της εκλο-

γικής διαδικασίας» .

Από τους πιο αιχμηρούς στην
κριτική του σε εκείνη τη συνεδρί-
αση -όπως κατέγραφε το ρεπορ
τάζ της «Κ» ο Δημ . Μαρκόπου
λος ορίστηκε εκπρόσωπος στην
Επιτροπή Παραγωγής και Εμπο-

ρίου . Μεταξύ άλλων, φέρεται να
είχε μιλήσει και για το ζήτημα του

νόμου για τον γάμο των ομόφυ-
λων ζευγαριών υπογραμμίζοντας
«πως είχαμε δίκιο στην κριτική
μας». Στο ίδιο αυτό ζήτημα εί-
χε παλαιότερα αναφερθεί και ο
Σταύρος Κελέτσης ( « προσωπι-

κά, λυπάμαι που δεν μπόρεσα να
ικανοποιήσω την επιθυμία του
πρωθυπουργού να ψηφίσω τον
νόμο» , σχολίαζε χαρακτηριστικά
σε ανάρτησή του όταν βγήκε από

Οι ορισθέντες «εκπρό
σωπον είναι καιβου-

λευτές που ανήκαν
στον κύκλο των ασκού

ντων κριτικήγια επι-
μέρους κυβερνητικά

ζητήματα και υποθέσεις.

το κυβερνητικό σχήμα στον ανα-
σχηματισμό του 2024) , ο οποίος
τώρα ορίστηκε στην Επιτροπή
Δημόσιας Διοίκησης , Δημόσιας
Τάξης και Δικαιοσύνης . Εκπρό-

σωπος στην Επιτροπή Οικονομι-
κών Υποθέσεων ορίστηκε ο Στ .

Πέτσας, που εμφανίστηκε (Action
24) επικριτικός για ζητήματα σχε

τικά με τον ΕΟΔΑΣΑΑΜ .

Στην Επιτροπή Μορφωτικών
Υποθέσεων τοποθετήθηκε ο Χρ.

Καπετάνος και στην Κοινωνικών
Υποθέσεων ο Στ . Παπασωτηρίου ,

ο οποίος προ ημερών έθετε με
κοινοβουλευτική παρέμβασή του
προς το υπουργείο Υγείας το θέ

μα της στελέχωσης των μονάδων
υγείας της Περιφερειακής Ενότη
τας Φλώρινας , όπου ο συγκεκρι-
μένος βουλευτής εκλέγεται.

Την ίδια στιγμή, με αφορμή
και την τρομοκρατική βομβιστική
επίθεση στο κέντρο της Αθήνας ,

ερωτηθείς σχετικά χθες , ο κυβερ-
νητικός εκπρόσωπος Π . Μαρι-
νάκης σχολίασε μεταξύ άλλων:

«Χωρίς να αποδίδουμε ευθύνες
πέραν των πολιτικών, πρέπει να
πούμε το πού μπορεί να οδηγήσει
συνολικά το κλίμα μίσους και του

ξικότητας που συνειδητά και με
πολύ έντονο τρόπο καλλιεργείται
από τη συντριπτική πλειοψηφία,

για να μην πω από το σύνολο των

κομμάτων της αντιπολίτευσης».
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Ελληνο-Αμερικανικό Επιμελητήριο και στην Ουάσιγκτον

5ος
μεγαλύτερος

προορισμός

για ελληνικές
ΑΞΕ ΟΙ

Ηνωμένες

Πολιτείες.

Του Φάνη Ζώη

fzois@naftemporiki.gr

ΤΗΝ ΟΓΔΟΗ θέση ως πηγή Άμεσων
Ξένων Επενδύσεων στην Ελλάδα

καταλαμβάνουν οι ΗΠΑ, με με
γάλες αμερικανικές εταιρείες ,

όπως Microsoft, Pfizer, Google

κ.ά. , να έχουν προβεί σε -και άλ-

λες να προγραμματίζουν σημα-
ντικές επενδύσεις στη χώρα μας .

Οι σχέσεις των ΗΠΑ με την
Ελλάδα βρίσκονται στο υψηλό
τερο επίπεδο όλων των εποχών

σε όλους τους τομείς , δημιουρ-
γώντας ένα ισχυρό υπόβαθρο
για βαθύτερη οικονομική συ

νεργασία .

Αυτό ανέφερε, ανακοινώνο-

ντας χθες την ίδρυση παραρτή

ματος του Ελληνο-Αμερικανικού

Εμπορικού Επιμελητηρίου στην
Ουάσιγκτον, ο πρόεδρος του Επι-

μελητηρίου Νικόλαος Μπακατσέ

λος , σημειώνοντας πως η Ελλάδα

συνεχίζει να αναζητά αμερικανι
κές επενδύσεις στους τομείς της

ενέργειας, άμυνας, τεχνολογίας,

υγείας , ναυτιλίας , τουρισμού και
πράσινης ενέργειας .

Όπως ανέφερε από την πλευ-

ρά του ο γενικός διευθυντής του

Επιμελητηρίου και αντιπρόε-

δρος του Συνδέσμου Αμερικα-
νικώνΕπιμελητηρίων Ευρώπης,

Ηλίας Σπυρτούνιας , το 2022 οι

7330

Ο πρόεδρος του Ελληνο-Αμερικα-

νικού Εμπορικού Επιμελητηρίου

Νικόλαος Μπακατσέλος .

ΗΠΑ έγιναν ο 5ος μεγαλύτερος

προορισμόςγια ελληνικές ΑΞΕ,

με ελληνικές επιχειρήσεις να
αναπτύσσονται στους τομείς της

πληροφορικής , των ανανεώσιμων

πηγών ενέργειας, των τηλεπικοι-
νωνιών και των ακινήτων.

Σημαντικές ευκαιρίες

Παρότι ηΑνατολική Ακτή αποτε-

λεί σταθερό σημείο αναφοράς ,

πρόσθεσε ο κ . Σπυρτούνιας ,

υπάρχουν σημαντικές ευκαιρί
εςγια διεύρυνση της ελληνικής

επιχειρηματικής παρουσίας στις

Μεσοδυτικές και Νότιες Πολιτεί-

ες καθώς και στη Δυτική Ακτή,

ιδιαίτερα στον τομέα της τεχνο-

λογίας και των νεοφυών επιχει-

ρήσεων. Ερωτηθείς από τη «Ν»

για το πώς θα διαχειριστεί το
Επιμελητήριο τους δασμούς , ο

κ. Μπακατσέλος τόνισε : «Αυτό

το θέμα δεν είναι άγνωστο για
το Επιμελητήριο. Με την προη-

γούμενη θητεία του Τραμπ πά-

λι είχαμε θέματα , όπου είχαμε
βοηθήσει ώστε να αποφευχθούν

οι δασμοί στο ελαιόλαδο και στα

ροδάκινα . Το αποτύπωμα των ελ-

ληνοαμερικανικών σχέσεων δεν

περιορίζεται μόνο στις εξαγωγές» .

Executive Director του πα-

ραρτήματος στις Ηνωμένες Πο

λιτείες θα αναλάβει η κ. Κατερί
να Σώκου. (SID: 24533335]


	« ΑΝΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΣ » ΚΑΙ ΣΤΙΣ ΔΙΑΡΚΕΙΣ ΕΠΙΤΡΟΠΕΣ ΤΗΣ ΒΟΥΛΗΣ
	15/04/2025 ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ σελ. 6

	ΕΛΛΗΝΟ - ΑΜΕΡΙΚΑΝΙΚΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ ΚΑΙ ΣΤΗΝ ΟΥΑΣΙΓΚΤΟΝ
	15/04/2025 ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ σελ. 9




